
Slecht idee. 
Het beschermt sekswerkers namelijk niet, maar drukt ze 
nog meer in de illegaliteit. Luister goed naar wat 
sekswerkers en de mensen die met ze werken zelf te zeggen 
hebben. Dit is heel erg vanuit een ivoren conservatieve 
toren gedacht en daar helpen we niemand mee. 
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